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KRES MIĘDZYSESYJNY 

M asta Kędzierzyn-Koźle 
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Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Rogi. 
Dotyczy: Wysyłania pism przez MWIK do bardzo dużej liczy mieszkańców osiedla 

J. Proszę O informację ile razy służby interwencyjne MWiK były zmuszone odtykać 
kanalizację przy ul. Głównej, Rajskiej, Bukowej, Kosynierów. Pwszę o odpowiedź 
za okres ostatnich 3 miesięcy. 

2. Proszę O wskazanie przyczyny wyśyłania pżsm ( treść w załqczniku) do tak dużej 
liczby mieszkańców i wskazywanie konkretnych nieruchomości jako teoretycznych 
winowajców sytuacji z niedrożnościq kanalizacji? 

Przemysław Pawlik 

(podpis) 




